
 
 
 
 
 
 

REFERAT AF BESTYRELSESMØDE  AFHOLDT  MANDAG  

2. SEPTEMBER 2013 
HOS PETER FALK 
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Tilstede : Peter Falk, formand – Frede Mølgaard, kasserer –  Christian Albertsen.,      
      næstformand, Johnny Tikotzki, Steffi Schüren, sekretær. 

 
 

       Formanden orienterede:   
 

1.  Vore lodsejere har været flinke til at klippe hækkene.  Iflg. vore servitutter 
skal der være levende hegn mod vejen, og der SKAL  plantes foran evt. 
plankeværk.. 

 
          2.  Formanden afventer stadig svar fra kommunen vedr. ensretning af             
      Poppel Alle       
 
 3.  Vejene blev retter op i foråret, og de er stadig i god stand. 
 

4.  Kassereren har haft kontakt med nabogrundejerforeningen  
     vedr. en evt. broforbindelse mellem de to grundejerforeninger. Nabo-

Formanden har meddelt os at han er åben overfor tanken, og vil tage 
det op på næste bestyrelsesmøde – formentlig i oktober. Ved interesse 
vil forslaget blive taget op på næste års generalforsamling. 

 
5.   Vandværket: Vi er interesserede i at det er et medlem af bestyrelsen, 

der repræsenterer os. 
 
6.   Vejene vil ikke blive rettet op for vinteren, førend den nye 

spildevandsledning på Linde Alle/Birke Alle/Pile Alle og Park Alle er 
etableret. 

      Entreprenørarbejdet starter fra Pårup og bevæger sig derfra mod 
Dronningmølle, hvor det når til Esrum Å og Linde Alle omkring uge 42, 
fortsætter som planlagt af Birke Alle, Pile Alle, Elme Alle, Park Alle og 
videre til Dronningmølle Renseanlæg. Dækning af huller samt 
reetablering slutter uge 51.  

  
     En uge inden opstart vil den enkelte grundejer blive kontaktet af 

Nordkysten A/S, der er entreprenør på opgaven. 
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